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LEGISLATIVE ACTS AND OTHER INSTRUMENTS: CORRIGENDUM/RECTIFICATIF 
Subject: Regulation (EU) No 1286/2013 of the European Parliament and of the 

Council of 11 December 2013 establishing an action programme to 
improve the operation of taxation systems in the European Union for the 
period 2014-2020 (Fiscalis 2020) and repealing Decision No 1482/2007/EC 
(OJ L 347, 20.12.2013, p. 25) 

  

LANGUAGE concerned: DE 

PROCEDURE APPLICABLE according to the Council Statement of 1975. 

(The procedures are explained in Council document 5980/07 JUR 49, available in the official 

languages, together with a translation of the structure of this cover page.) 

— Procedure 2(b) (obvious error in one language version) 

TIME LIMIT for the agreement of the Presidency and of the European Parliament (in case of acts 

adopted under the ordinary legislative procedure): 8 days 

Any observations regarding this corrigendum should be notified to the Presidency: 

 Ms. Ornella Porchia and Ms. Rosalba Striani: 

 e-mail: tesiconsiglio@rpue.esteri.it 
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ANHANG 

BERICHTIGUNG 

der Verordnung (EU) Nr. 1286/2013 des Europäischen Parlaments und des Rates vom 11. 

Dezember 2013 zur Festlegung eines Aktionsprogramms zur Verbesserung der Funktionsweise der 

Steuersysteme in der Europäischen Union für den Zeitraum 2014-2020 (Fiscalis 2020) und zur 

Aufhebung der Entscheidung Nr. 1482/2007/EG 

(ABl. L 347 vom 20.12.2013, S. 25) 

Seite 28 Artikel 2 Nummer 4:  

Statt: 

""bilaterale oder multilaterale Prüfungen" die koordinierte Prüfung der Steuerschuld einer oder 

mehrerer betroffener steuerpflichtiger Personen, die von zwei oder mehr Teilnehmerländern, die 

gemeinsame oder sich ergänzende Interessen haben und die" 

muss es heißen: 

""bilaterale oder multilaterale Prüfungen" bezeichnet die koordinierte Prüfung der Steuerschuld 

einer oder mehrerer betroffener steuerpflichtiger Personen, die von zwei oder mehr 

Teilnehmerländern, die gemeinsame oder sich ergänzende Interessen haben, durchgeführt werden, 

darunter mindestens zwei Mitgliedstaaten.". 
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